
PROTOKÓŁ NR VII/2024 - projekt  
 

VII Sesja w dniu 24 września 2024. 

Obrady rozpoczęto 24 września 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:55 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2.  Marcin Grobelny 

3.  Joanna Jękot-Łaźniak 

4.  Jeannette Krauze 

5.  Marta Lipka 

6.  Grzegorz Michalski 

7.  Miłosz Nadol 

8.  Waldemar Okupniczak 

9.  Lidia Olejniczak 

10.  Piotr Płociniczak 

11.  Joanna Płonka 

12.  Katarzyna Stachowiak 

13.  Mateusz Wróblewski 

14.  Dariusz Zawidzki 

15.  Bartosz Zięba 

 

Ad 1/  Otwarcie obrad VII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Radna Katarzyna Stachowiak, Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Lipno, otworzyła obrady 

VII Sesji Rady Gminy Lipno oraz powitała wszystkich zebranych. 

 

Ad 2/ Ustalenie kworum. 

Wiceprzewodnicząca Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, 

stwierdziła, że zgodnie z listą obecności, w Sesji uczestniczy 12 Radnych, co stanowi 

kworum; podejmowane przez Radę decyzje będą prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o dzisiejszej Sesji wraz                      

z materiałami zostało przekazane Radnym drogą elektroniczną w statutowym terminie, 

zapytała Radnych o zastrzeżenia i pytania w sprawie przekazania materiałów na VII Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

Ad 3/ Przyjęcie porządku obrad VII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że do Rady wpłynął wniosek Wójta Gminy Lipno  

w sprawie zmiany porządku obrad, polegający na wprowadzeniu punktu: „Podjęcie uchwały     

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Lipno, druk nr 45.” 

Pani Wiceprzewodnicząca odczytała wniosek Pana Wójta. 

Do powyższego żadnych zgłoszeń nie było. 

Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie  przyjęcie wniosku w sprawie zmiany 

porządku obrad VII Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 



ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki 

NIEOBECNI (3) Joanna Jękot-Łaźniak, Joanna Płonka, Bartosz Zięba  

Pani Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że wniosek Pana Wójta w sprawie zmiany 

porządku obrad VII Sesji Rady Gminy Lipno został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Pani Wiceprzewodnicząca  poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad VII 

Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki 

NIEOBECNI (3) Joanna Jękot-Łaźniak, Joanna Płonka, Bartosz Zięba 

 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad VII Sesji Rady Gminy Lipno 

został przyjęty jednogłośnie. 

Obrady VII Sesji przebiegały według następującego porządku: 

1. Otwarcie obrad VII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad VII Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Przyjęcie Protokółów V i VI Sesji Rady Gminy Lipno. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych w Urzędzie 

Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 43. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2024-2039, druk nr 44. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Lipno, 

druk nr 45. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie Sesji. 

 

Ad 4/ Przyjęcie Protokółów V i VI Sesji Rady Gminy Lipno. 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziwszy, że projekty protokółów piątej i szóstej Sesji Rady 

Gminy Lipno, zostały sporządzone i przekazane Radnym oraz zamieszczone na stronie 

internetowej Urzędu Gminy Lipno, zapytała o uwagi i pytania do treści w nich zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu V Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki 



NIEOBECNI (3) Joanna Jękot-Łaźniak, Joanna Płonka, Bartosz Zięba 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Protokół Nr V/2024 Rady Gminy Lipno został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Następnie Pani Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu VI 

Sesji Rady Gminy Lipno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Katarzyna Stachowiak, 

Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Płociniczak 

NIEOBECNI (3) Joanna Jękot-Łaźniak, Joanna Płonka, Bartosz Zięba 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że Protokół Nr VI/2024 Rady Gminy Lipno został 

przyjęty większością głosów. 

 

 

ad 5/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że punkt nie może być zrealizowany ze względu 

na nieobecność Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

 

ad 6/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych                 

w Urzędzie Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 
Wiceprzewodnicząca Rady udzieliła głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno, przedstawił informację o najważniejszych działaniach 

podjętych w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym/. 

 

 

ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024,              

druk nr 43. 

Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 43, poprosiła o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 43. 

Na pytanie Wiceprzewodniczącej Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.   

Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 43. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)  Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki 



NIEOBECNI (3) Joanna Jękot-Łaźniak, Joanna Płonka, Bartosz Zięba 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno 

na rok 2024 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 43 oraz Uchwała nr VII/45/2024 / 

 

 

ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2024-2039, druk nr 44. 

Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 44, 

poinformowała, że na dzisiejszym posiedzeniu Komisji Budżetu Pan Wójt zgłosił i omówił 

autopoprawkę do tego projektu uchwały, po czym udzieliła głosu Wójtowi Gminy, prosząc o 

przedstawienie zgłoszonej autopoprawki.  

Łukasz Litka, Wójt Gminy Lino wyjaśnił, że złożona autopoprawka dotyczy potrzeby 

rozbicia zaplanowanej na rok 2024 inwestycji  na trzy etapy na trzy kolejne lata, co stało się 

powodem wpisania zadania do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii Komisji . 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 

2024-2039, druk nr 44. 

Do projektu uchwały oraz do zgłoszonej autopoprawki żadnych zgłoszeń nie było. 

Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie autopoprawki Wójta Gminy 

Lipno do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2024-2039, druk nr 44. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki 

NIEOBECNI (3) Joanna Jękot-Łaźniak, Joanna Płonka, Bartosz Zięba 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że autopoprawka Wójta Gminy Lipno do projektu 

uchwały przedłożonego druku nr 44 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Następnie Pani Wiceprzewodnicząca poddała pod głosownie podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 44           

z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki 

NIEOBECNI (3) Joanna Jękot-Łaźniak, Joanna Płonka, Bartosz Zięba 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 44 oraz Uchwała nr VII/46/2024 / 



Ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

Gminy Lipno, druk nr 45. 

Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej Gminy Lipno, druk nr 45, poprosiła o przedstawienie opinii 

Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy projekt uchwały w sprawie 

trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Lipno, druk nr 45, zaopiniowała 

pozytywnie. 

Na pytanie Wiceprzewodniczącej Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie trybu prac 

nad projektem uchwały budżetowej Gminy Lipno, druk nr 45. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, 

Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki 

NIEOBECNI (3) Joanna Jękot-Łaźniak, Joanna Płonka, Bartosz Zięba 

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej Gminy Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 45 oraz Uchwała nr VII/47/2024 / 

 

 

Ad 10/ Wolne wnioski i informacje. 

Wiceprzewodnicząca Rady udzieliła głosu Radym. 

Radny Piotr Płociniczak poinformował, że w czasie poprzedzającym dzisiejszą Sesję złożył 

wniosek do Starostwa Powiatowego w Lesznie, za pośrednictwem gminy, w sprawie 

zamontowania luster drogowych na skrzyżowaniu ulic Lipowej i Szkolnej w Wilkowicach. 

Następnie Radny Piotr Płociniczak wyraził uznanie i aprobatę dla OSP Wilkowice za 

działania na rzecz pomocy poszkodowanym powodzianom.  

Radny Mateusz Wróblewski w swojej wypowiedzi przyłączył się do powyższych gratulacji 

dla OSP Wilkowice oraz poinformował, że w okresie poprzedzającym Sesję złożył wniosek 

do Wójta Gminy Lipno w sprawie wyrównania i naprawy niektórych dróg nieutwardzonych 

na terenie wsi Wilkowice. 

 

Radny Waldemar Okupniczak nawiązując do Informacji Wójta Gminy Lipno o działaniach        

w okresie międzysesyjnym, zapytał o efekt spotkania Wójta Gminy z Zastępcą Dyrektora 

Oddziału ds. Obrotu Nieruchomościami Polskich Kolei Państwowych. 

Na powyższe niezwłocznej odpowiedzi udzielił Pan Wójt. Poinformował, że tematem 

spotkania była propozycja PKP nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy dworców 

kolejowych wraz z terenem w Lipnie i w Wilkowicach. Pan Wójt wyjaśnił, że na ten czas 

czeka na pismo w tej sprawie.     

 

Radny Marcin Grobelny także wyraził uznanie dla działań OSP Wilkowice na rzecz 

powodzian, podziękowanie dla mieszkańców, którzy na apel odpowiedzieli darami oraz 

zapytał o możliwość podjęcia uchwały dotyczącej wsparcia finansowego z budżetu Gminy dla 

powodzian. 



Do powyższego niezwłocznie odniósł się Pan Wójt. Nie negując potrzeby pomocy, 

wspomniał o piśmie z Gminy Kłodzko, która zwróciła się o pomoc finansową, wyjaśnił, że 

temat takiej pomocy poruszy na spotkaniach z wójtami, burmistrzami, Prezydentem Leszna i 

Starostą Leszczyńskim. Pan Wójt wyraził nadzieję na to, że wspólnie z włodarzami 

wypracują formułę na pomoc poszkodowanym w powodzi. 

 

Następnie Radny Dariusz Zawidzki poinformował o uszkodzonych urządzeniach 

odwadniających terenów przyległych do linii kolejowej Poznań –Wrocław na odcinku 

Wilkowice - Karolewko, co w konsekwencji powoduje zlewanie pół i niszczenie upraw. Pan 

Radny zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o pomoc w działaniach w sprawie  naprawy tej 

sieci drenarskiej.     

Następnie Pan Radny nawiązując do wypowiedzi Radnych w sprawie podziękowań dla OSP 

Wilkowice, poinformował, że na apel OSP zebranych zostało ok. 8,5 t darów. Pomoc została 

ukierunkowana przez Centrum Zarządzania. Pan Radny podziękował wszystkim, którzy 

wsparli tę akcję humanitarną, w tym mieszkańcom Wilkowic i całej Gminy, Strażakom 

Ochotnikom oraz Wójtowi Gminy. 

Radny Dariusz Zawidzki wyraził swoje poparcie dla dalszych działań pomocowych na rzecz 

powodzian.  

 

Innych zgłoszeń Radnych nie było. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady udzieliła głosu Agnieszce Pawlickiej, Sołtys Sołectwa Wilkowice. 

Pani Sołtys zgłosiła pilną potrzebę naprawy nawierzchni ulicy Brzozowej w Wilkowicach,       

a w przyszłości także jej utwardzenia. 

Pan Wójt poinformował, że droga ta będzie naprawiona w pierwszej kolejności.  

 

Następnie głos zabrał Damian Janowicz, Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego              

w Lipnie oraz Radny Powiatu Leszczyńskiego, który najpierw odniósł się do sprawy pomocy 

powodzianom – powinna być celowana i w odpowiednim czasie. Następnie przedstawił 

sytuację wymiany kotłów c.o. w Szkole i w Przedszkolu w  Lipnie.   

 

Innych zgłoszeń nie było.   

 

ad 11/ Zakończenie Sesji. 

Wiceprzewodnicząca Rady po stwierdzeniu, że tematy obrad zostały zrealizowane, 

podziękowała wszystkim za przybycie i udział oraz ogłosiła zamknięcie VII Sesji Rady 

Gminy Lipno. 

Przewodniczący 

Rada Gminy Lipno 

 

 

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


